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Vácrátót Község Önkormányzat 
Képviselő-testülte 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2012. július 24-én, kedden 18.00 
órakor megtartott rendkívüli testületi ülésén.  
 
Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal, Tanácsterem  
  2163 Vácrátót, Petőfi tér 3. 
 
Jelen vannak:  Garamszegi Géza  polgármester 
   Papp István   alpolgármester 
   Bolvári Attila   képviselő 
   Csonka Ferencné  képviselő 
   Horváth Mátyás  képviselő 
   Monori Szilárd   képviselő 
   Wildmann Erika  képviselő 
    
   Matyó Anikó   jegyző 
 
Jegyzőkönyv-vezető:     Mikes Nóra   igazgatási előadó 
 
Garamszegi Géza polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a Képviselő-testület 
7 tagja jelen van a Képviselő-testület határozatképes. Felkérte Monori Szilárd képviselőt a 
jegyzőkönyv hitelesítésre, majd ismertette a napirendi pontokat. Kérte, hogy a 3. napirendi pontot, 
tárgyalják elsőként, mivel a vendégek kérték egyéb elfoglaltságuk miatt a cserét.  
 
A Képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítő személyére és a módosított napirendi pontokra tett 
javaslatot egyhangú, 7 igen szavazattal elfogadta.  
 
A Képviselő-testületi ülésről, lakossági részről, videofelvétel készül. 
 
Napirend: 
 
1./ Vácrátóti KSE beszámolója a 2011. évi átadott pénzeszközökről.  
2./ Konyha működésével kapcsolatosan kötendő szerződés tervezet ismertetése. 
3./ Enerin Zrt. és GRE-LUD Energetikai Kft. ajánlatának és szerződés tervezetének ismertetése  
4./ Csatorna projektzáró jelentés ismertetése. 
 
Papp István alpolgármester jelezte, hogy a napirendi pontok tárgyalása előtt szeretne szólni. 
 
A Képviselő-testület tagjai hozzájárultak ahhoz, hogy az alpolgármester úr napirend előtt szóljon. 
 
Papp István alpolgármester a lakosság részéről jelenlévőktől megkérdezte, hogy véleményük szerint 
mi a hiteles tájékoztatás? Megjegyezte, hogy az előző testületi ülést hét részre bontották, és úgy tették 
fel a vacratot.info oldalra. Érdekes módon a hatodik rész, mely a konyha témáról szól, hang nélkül 
került fel a honlapra, ahol a testület csak tátog.  Ebben a részben kérte a népszavazási kezdeményezés 
visszavonását is. Nagyon érdekes, hogy miért pont ennél a résznél nem volt hang, csak kép. Kéri 
ennek a hibának a helyreigazítását, mivel ezt a mai napig nem látja a honlapon, ugyanis a hiteles 
tájékoztatáshoz –véleménye szerint- ez is hozzátartozik.  
 
Garamszegi Géza polgármester megkérdezte, hogy a képviselők közül ki kereste meg a vacratot.info 
szerkesztőit azzal, hogy vonják vissza a népszavazási kezdeményezésüket? Mivel senki nem 
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jelentkezett a képviselők közül, így megállapította, hogy egyik képviselő sem járt a szerkesztőség 
tagjainál a népszavazási kezdeményezés visszavonásának ügyében. 
 
1./ Napirend: Tárgya: Vácrátóti KSE beszámolója a 2011. évi átadott pénzeszközökről. 
 
Meghívott vendég: Jusztin Péter KSE elnök és Tóth János KSE vezetőségi tag 
 
Garamszegi Géza polgármester köszöntötte a meghívott vendégeket, felkérte Jusztin Pétert a szóbeli 
kiegészítésre, ugyanis a testület tagjai az írásos anyagot megkapták a KSE-től.  
 
Jusztin Péter KSE elnök elmondta, hogy korábban már beszámolt a testületnek a 2011. évről, de most 
ezt ismételten szeretné megtenni. Azt hallotta ugyanis a faluban, hogy már több alkalommal elkezdte 
az elszámolást, de eddig még nem sikerült befejeznie. A PMLSZ felé 604.445,-Ft-ot teljesítettek, 
150.000,-Ft-ot fizettek ki a könyvelőnek, a többi támogatást pedig technikai eszközökre költötték (pl: 
háló, orvosi engedélyek, mész hidrát stb.). Az elmúlt évben is sakkozniuk kellett, hogy kijöjjenek a 
részükre megállapított Önkormányzati támogatásból. Volt olyan időszak, amikor a közvilágítási díjat 
is a KSE-nek kellet kifizetnie a támogatási összegből. Elmondta továbbá, hogy a PMLSZ felé van 
felhalmozódott tartozásuk, amit ki kell egyenlíteni, különben kizárják a KSE-t a bajnokságból. A 
tartozásuk abból adódott, hogy az elmúlt évben sokat kellett utaznia a csapatnak a meccsekre. Kéri a 
testületet, hogy segítsenek a KSE-nek abban, hogy kifizetik a PMLSZ felé fennálló tartozásukat, ezzel 
szemben a KSE lemond a 2012. évre megállapított további 500.000,-Ft-os támogatásról, mellyel a 
KSE vezetősége is egyetértett. A KSE-nek és neki személy szerint vállalása van a sportolókkal 
szemben, amit szeretne teljesíteni. Tudja, hogy az Önkormányzat is nehéz anyagi helyzetben van, de a 
sport- és szabadidőközpont működését ők nem tudják bevállalni. Így is a saját pénzüket teszik bele a 
KSE működtetésébe, ez is tarthatatlan állapot.  
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy 2011. évben 1.160.000,-Ft 
pénztámogatást kapott a Vácrátóti KSE az önkormányzattól, ezen kívül az önkormányzat fizette a 
pályagondnok bérét, valamint a közüzemi díjakat. A gázszámla 180.000,-Ft, áramdíj 148.000,-Ft, míg 
a vízdíj 55.000,-Ft volt. Ezen kívül javításokra 15.000,-Ft, karbantartásra 150.000,-Ft és egyéb 
üzemeltetésre 60.0000,-Ft volt kifizetve, mely összesen 866.000,-Ft-ot tett ki az átadott 
pénzeszközökön felül. Tudja, hogy a fenntartás jelentős kiadásokkal jár, de a létesítményre 
mindenképpen büszke lehet Vácrátót valamennyi lakója. Megköszönte Csapó András munkáját, aki 
szívvel – lélekkel tartja karban a sport- és szabadidőközpontot és annak környezetét. Az elmúlt 
időszakban többször előfordult rongálás a pálya környékén, de ennek a kiszűrése csak kamerarendszer 
kiépítésével lenne megoldható. A könyvelő elmondása szerint félő, hogy a NAV bírságot fog kiszabni 
a KSE-nek. Tudomása szerint a PMLSZ felé fizetendő díjak az előző évekhez képest jelentősen 
csökkentek, ugyanis az állam ezekhez a költségekhez hozzájárul. A könyvelő szerint a tavalyi évben 
327.000,-Ft maradt a pénztárban. Az Önkormányzat - véleménye szerint - nem kevés összeget biztosít 
a KSE részére. A KSE az elmúlt időszakban kiválóan teljesített, a 13 év alatt 3 bajnokságot sikerült 
megnyerniük. A KSE-re szerinte mindenképpen szükség van, ugyanis ők elismerésre méltóan nevelik 
ki az utánpótlást. A környékben tudomása szerint több helyen megszűntek az egyesületek a nehéz 
anyagi helyzet miatt. Sajnos nagyon sok önkormányzat szenved a pénztelenségtől. Kérte a KSE 
elnökét, hogy jobban figyeljenek oda az energia felhasználásokra, ugyanis több alkalommal 
tapasztalta, hogy akkor is világított a sport- és szabadidőközpont világítása, amikor nem volt senki a 
pályán. Ezen kívül észlelte azt is, hogy annyira feltekerték az öltözőben a fűtést, hogy szinte szauna 
hőmérséklet volt. Ezeket a visszásságokat meg kell szüntetni, sokat lehetne spórolni. Fontosnak 
tartaná a korábbi évekhez hasonlóan minden évben egyszer, ha a KSE közgyűlést tartana., ahol 
részletesen beszámolhatnának a működésről és egyéb dolgokról a KSE tagságának és a vácrátóti 
sportbarátoknak is.  
 
Jusztin Péter KSE elnök kérte az Önkormányzat segítségét, hogy lemondanak a KSE részére 
megállapított 500e Ft támogatásról, ha kifizetik ebből az összegből a pálya rezsi költségeit. Nagy 
eredmények tartja, hogy az ifi csapatban 15-16 fő helyi fiatal játszik. Elmondta, hogy bankettet 
szoktak tartani, ahová a szurkolókat is meghívják. A NAV regisztrációs lappal kapcsolatban elmondta, 
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hogy ő több alkalommal is elküldte Benedekné Marika könyvelőnek a dokumentumokat, ami alapján 
regisztrálni kellett a NAV-nál, nem érti, hogy miért mondja azt, hogy ezt nem kapta meg. Sérelmesnek 
tartotta, hogy a könyvelésért Benedekné Marika felvett 40.000,-Ft-ot, holott semmiféle munkát nem 
végzett ezért a pénzért kb. 6 hónapig. Egyébként a könyvelő havi 5.000,-Ft-ért vállalta, hogy könyveli 
a KSE dolgait.  
 
Garamszegi Géza polgármester kérte, hogy a NAV regisztrációt minél előbb oldják meg, mivel már 
nem lehet utólagosan méltányosságra hivatkozva elintézni a dolgokat, már más világ van, mint régen.  
 
Bolvári Attila képviselő megjegyezte, hogy ő is kapott a NAV-tól egy levelet, melyben küldtek neki 
egy jelszót, de tudomása szerint időközben Jusztin Péter is kapott egy jelszót, úgyhogy megoldódott a 
probléma.  
 
Garamszegi Géza polgármester ismét kérte, hogy évente tartson sportgyűlést a KSE, ugyanis a bankett 
nem egyenrangú ezzel. Meg kellene nézni, hogy miből áll a vezetőség feladata? Véleménye szerint a 
KSE vezetőségének együtt kellene intéznie a dolgokat, nem pedig egyedül Jusztin Péternek, mint a 
KSE elnökének. A KSE könyvelése egy neuralgikus pontnak számít. Az elszámolásnak mindig 
naprakésznek kell lennie és pontosnak. A KSE könyvelését májusban küldték meg az Önkormányzat 
részére.  
 
Csonka Ferencné képviselő megköszönte a KSE elnökének beszámolóját. Az, hogy a KSE nem 
számolt el a 2011. évről a költségvetés tárgyalásakor az egyik Pénzügyi Bizottsági ülésen hangzott el. 
Azt a feltételt szabta a bizottság a 2012. évi támogatás megállapítására, hogy a KSE-nek írásban be 
kell számolnia a 2011. évi átadott pénzeszközökről. Örömmel tapasztalta az iratokból, hogy 327.000,-
Ft készpénz maradt a KSE pénztárába 2011. december 31. napján. Azon azonban megdöbbent, hogy a 
PMLSZ felé 743.000,-Ft tartozása van a KSE-nek. 
 
Bolvári Attila képviselő szerint esetleg részletfizetést kell kérni a PMLSZ-től. 
 
Jusztin Péter KSE elnök elmondta, hogy Benkő Tamás a PMLSZ vezetője, akivel felveszi majd a 
kapcsolatot és kéri a segítségét a tartozás részletben való kifizetésével kapcsolatban. 
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy szednek-e belépőjegyet a meccseken? 
 
Jusztin Péter KSE elnök közölte, hogy elenyésző a bevétel a belépőjegyek árából, mivel a meccsek 
szombatonként kerülnek megrendezésre, ezért kevés a szurkoló. Volt olyan is, hogy nem szedtek 
belépőjegyet. 
 
Monori Szilárd képviselő megkérdezte, hogy mi történik akkor, ha a KSE nem fizeti ki a PMLSZ felé 
a tartozását? 
 
Jusztin Péter KSE elnök elmondta, hogy abban az esetben kizárják a bajnokságból a Vácrátóti KSE-t. 
Ezt azonban nem hagyja, ezért is kell egyeztetni a részletfizetésről Benkő Tamás úrral. 
 
Csonka Ferencné képviselő megjegyezte, hogy a PMLSZ felszólításában az áll, hogy legkésőbb 2012. 
július 25. napjáig kell kifizetni a tartozást. 
 
Jusztin Péter KSE elnök szerint a levélben adott határidőtől valószínűleg eltekintenek, ugyanis a 
PMLSZ-nek is az az érdeke, hogy befizessék a fennálló tartozást. 
 
Wildmann Erika képviselő megkérdezte, hogy a csapatban hány fő a vácrátóti? 
 
Jusztin Péter KSE elnök közölte, hogy a felnőtt csapat fele vácrátóti, de a többi focista is szeret itt 
focizni és szívvel lélekkel küzdenek. 
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Wildmann Erika képviselő megkérdezte, hogy nem lehetne-e a szombati napról áttenni a meccseket 
vasárnapra, így biztosan több szurkoló lenne a pálya szélén? 
 
Jusztin Péter KSE elnök elmondta, hogy a játékosok többségének családja van, ezért jobb, ha 
szombaton vannak a meccsek. 
 
Tóth János KSE vezetőségi tag tájékoztatásként elmondta, hogy ő személy szerint a tavalyi évben 
450.000,-Ft értékben vett a csapat tagjainak felszereléseket, edzőmezeket, edzőmelegítőket, melyekre 
rá van írva, hogy „Vácrátót”. Ez az összeg sincs lekönyvelve, mivel saját pénzből fizette ki a 
felszereléseket. Volt olyan eset is, amikor a belépőjegyek ára sem lett lekönyvelve, mivel nagyon 
minimális összeg jött össze. A pálya minőségét is szponzori finanszírozásból próbálják meg javítani. 
A napokban fogják a tönkrement részeket gyepszőnyegezni, mely közel 200.000,-Ft-ba kerül. A 
szponzorok ott segítenek, ahol csak tudnak, amit ezúton is megköszönt. A játékosok sem kérnek 
semmi pénzt azért, hogy kijárnak focizni pl. Vácról. Mindenképpen tudniuk kell, hogy az 
Önkormányzat tud-e segítséget nyújtani a KSE-nek a PMLSZ felé fennálló tartozás kifizetésére. Ha 
ugyanis nem tudnak segíteni, akkor a focisták szétszélednek és mindenki keres magának másik 
egyesületet.  
 
Horváth Mátyás képviselő felhívta a figyelmet a 2012. január 1. napjától hatályos új egyesületi 
törvényre, melynek értelmében minden egyesületet újra be kell jegyeztetni a Budapest Környéki 
Törvényszékhez. Javasolta, hogy a KSE vezetősége járjon utána, hogy mi ennek a menete és 
szükséges-e az újbóli regisztráció. 
 
Jusztin Péter KSE elnök közölte, hogy most hall erről a törvényről először, de köszöni a tájékoztatást. 
 
Garamszegi Géza polgármester hibának tartotta, hogy a vacratot.info oldalon az a tájékoztatás jelent 
meg, hogy a „narancsszínű” hálókat szponzorok vásárolták, holott ez nem igaz, mert a hálókat az 
Önkormányzat pénzén vették meg, melyről számlájuk is van. Ezt azért tartotta fontosnak megemlíteni, 
mert ez is a hiteles tájékoztatás része. A pályán lévő szurkolói padokat is az Önkormányzat dolgozói 
helyezték el. A napirendi pont elején elfelejtette említeni, hogy a KSE a téli időszakban a bajnoki 
felkészülésre ingyenesen használata a tornacsarnokot, mely szintén sokba került volna, ha bérleti díjat 
kellett volna fizetni. Természetesen ez is támogatásnak minősül az Önkormányzat részéről. Van olyan 
település, ahol ezt a bérleti díjat a kapott támogatásból levonják. 
 
18.55 órakor Tóth János a KSE vezetőség tagja elhagyta a termet. 
 
Csonka Ferencné képviselő megjegyezte, hogy a hálóért az Önkormányzati hozzájárulásból pontosan 
46.250,-Ft-ot fizetettek ki.  
 
Jusztin Péter KSE elnök megerősítette az előzőekben elhangozottakat a háló vásárlásával 
kapcsolatban. 
 
Papp István alpolgármester javasolta, hogy a hálókat minden meccs és edzés után szedjék le, nehogy 
valaki megrongálja, vagy ellopja azokat, mivel elég sokba kerülnek.  
 
Jusztin Péter KSE elnök elmondta, hogy azért nem szedték le eddig a hálókat, mert ezek már UV-álló 
stabilizált anyagból készültek ezért nem teszi tönkre a nap. 
 
Garamszegi Géza polgármester szerint a problémák most egyeztetve lettek, a továbbiakban már csak 
oda kellene figyelni a dolgokra. Megkérdezte, hogy mi a helyzet a társasági adó pályázattal? 
 
Jusztin Péter KSE elnök elmondta, hogy benyújtásra került a pályázat, melynek keretében 8.360 eFt-ra 
pályáztak, melyből 46 eFt az önrész. Az önrészt a szponzorok segítségével tudták biztosítani. Várják a 
pályázat eredményét, mivel tudomásuk szerint eddig még senki sem kapott értesítést a hiánypótlásról 
sem.  
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Garamszegi Géza polgármester megköszönte az elnök részletes tájékoztatást és felkérte őt az 
évenkénti sportgyűlés megtartására. Esetleg a tagdíj szedését is be lehetne vezetni, így plusz bevételre 
tudna szert tenni a KSE.  
 
Jusztin Péter KSE elnök kérte a testület segítését a KSE fennmaradásához. 
 
19.00 órakor Jusztin Péter KSE elnök hagyta a termet.  
 
Garamszegi Géza polgármester mivel több hozzászólás és javaslat nem volt, szavazásra 
bocsátotta a határozat javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
82/2012. (VII. 24.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Vácrátóti KSE 2011. évi átadott pénzeszközök 
felhasználásáról szóló beszámolóját megismerte és azt az elhangzottak szerint elfogadja. 
 
  Határidő azonnal   Felelős:  polgármester 
 
2./ Napirend: Tárgya: Konyha működésével kapcsolatosan kötendő szerződés tervezet 
ismertetése. 
 
Meghívott vendég: Kosztyán Attila a Vác és Vidéke Vendéglátó Kft. ügyvezetője 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a szerződés terveztet minden képviselőnek 
megküldték. 
 
Matyó Anikó jegyző ismertette a szerződés tervezet azon részeit, amiket a Vállalkozóval egyeztetve 
javasolnak módosítani. 
 
Csonka Ferencné képviselő javasolta a szerződés tervezet 1.2. pontját kiegészíteni azzal, hogy a 
vállalkozó köteles a nyersanyag normát betartani. Megkérdezte, hogy esetleg nem lenne-e jó, ha a 2. 
pontba próbaidőt kötnének ki? 
 
Kosztyán Attila ügyvezető szerint a szerződésben benne van, hogy fél év után bármikor felmondható 
mindkét fél részéről a szerződés, ezért nincs jelentősége a próbaidőnek. 
 
Matyó Anikó jegyző elmondta, hogy a közbeszerzési értékhatár 25 millió Ft, amit 3 év után érnének 
el, ezért javasolják a vállalkozási szerződést max. 3 évre megkötni. 
 
Csonka Ferencné képviselő javasolta az 5.7 pontot és az 5. pontot kiegészíteni, mely kiegészítést a 
jegyzőnőnek átadott. A 8.4 pontot szintén ki kellene egészíteni, mely szerint minőségromlás esetén 
szakértővel kell ellenőriztetni a minőséget.  
 
Horváth Mátyás képviselő megkérdezte, hogy ki lenne a szakérő ilyen esetben? 
 
Kosztyán Attila ügyvezető szerint ebben az esetben független szakértőt kellene megbízni az 
ellenőrzéssel. 
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy mi tartozik a karbantartásba? Ha pl. elromlik a zár, 
kitörik az ablak, azt kinek kell megjavíttatnia? 
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Matyó Anikó jegyző szerint minden egyes olyan hiba, mely a vállalkozó működése esetén történik azt 
a vállalkozó dolga megjavíttatni és kifizetni.  
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy az érintésvédelmi díjat, kéményseprői díjat és a 
tűzoltókészülék hitelesítési díját kinek kell majd fizetnie 2012. augusztus 1. napja után? 
 
Matyó Anikó jegyző elmondta, hogy érintésvédelmi felülvizsgálat 3 évente van, amit idén készítetett 
el az Önkormányzat. 
 
Monori Szilárd képviselő hozzátette, hogy az érintésvédelmi felülvizsgálat során az épületet 
vizsgálták, nem csak egy helyiséget, ezért azt nem a vállalkozó kötelessége elvégeztetni.  
 
Kosztyán Attila ügyvezető szerint megállapodás kérdése, hogy ki fizeti ki ezeket a tételeket. 
 
Csonka Ferencné képviselő kérte, hogy a 13.5 pontot egészítsék ki azzal, hogy a vitákat egymás közt, 
békésen egyeztető tárgyalások útján rendezik. Ha hirtelen havária lép fel, akkor is kell ételt 
biztosítania a vállalkozónak, ha kell szállítás útján. 
 
Matyó Anikó jegyző közölte, hogy ezt a pontot valóban ki kell egészíteni és megköszönte a javaslatot. 
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy a beszerzett eszközök kinek a tulajdonát képezik majd? 
 
Kosztyán Attila ügyvezető elmondta, hogy a beszerzésre kerülő eszközök a Kft. tulajdonát képezik 
majd, de az épület átvétel előtt úgyis leltárt kell majd készíteni. 
 
Monori Szilárd képviselő megjegyezte, hogy az életkornak megfelelő tápanyag-szükségleteket az 
OTH szabályozza, de ennek betartását az ÁNTSZ is folyamatosan ellenőrzi.  
 
Kosztyán Attila ügyvezető kijelentette, hogy valóban 72 órán keresztül meg kell őrizniük az 
ételmintákat, amit a szakhatóságok ellenőrizhetnek.  
 
Monori Szilárd képviselő megkérdezte, hogy mi történik akkor, ha a tányérok eltörnek és újat kell 
beszerezni, azt kinek a dolga megvásárolni? 
 
Kosztyán Attila ügyvezető közölte, hogy a fogyóeszközök beszerzéséről természetesen neki kell 
gondoskodnia. 
 
Garamszegi Géza polgármester hozzátette továbbá, hogy ha esetleg elromlik egy gép a konyhán, 
annak beszerzéséről is a vállalkozónak kell gondoskodnia. Tájékoztatásként elmondta, hogy 2012. 
augusztus 1. napjától veszi át a konyhát a vállalkozó, de a főzés csak 2012. szeptember 3. napjától 
indul meg a konyhán. Augusztus hónapban az ételt Vácról szállítják majd ki a konyhára.  
 
Kosztyán Attila ügyvezető elmondta, hogy augusztus folyamán a tisztasági meszelést fogják 
megoldani a konyhán, ezen kívül az elektromos hálózatot is át kell nézetnie.  
 
Wildmann Erika képviselő megkérdezte, hogy a térítési díjak beszedése továbbra is az Önkormányzat 
feladata lesz? 
 
Matyó Anikó jegyző elmondta, hogy a vállalkozó minden hónapban számlát fog kiállítani a főzött 
adagokról. A térítési díjat a szülők fogják befizetni az Önkormányzathoz, a fennmaradó részt pedig az 
Önkormányzat teszi hozzá a díjhoz és utána kerül továbbutalásra a vállalkozónak. Az 
Önkormányzatnak meg kell oldania a térítési-díj beszedését, de erről még egyeztetni kell házon belül. 
Egyelőre a könyvelést illetően kell egy-két kérdést tisztázni.  
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Horváth Mátyás képviselő megkérdezte, hogy a reggel 9 órás létszám leadásért ki lesz a felelős, mivel 
tudomása szerint ez a rendszer eddig nem igazán jól működött? 
 
Csonka Ferencné képviselő megjegyezte, hogy a vezető óvónő szerint a lejelentés minden nap 9 óráig 
megtörtént, nem volt ezzel semmi gond. 
 
Garamszegi Géza polgármester kijelentette, hogy az óvoda és az iskola lesz a felelős azért, hogy a 
létszám naponta 9 óráig leadásra kerüljön a konyhára. Azt még nem tudják, hogy személy szerint ki 
lesz a felelős a pontos létszám leadásának a megadott időpontig. A lejelentésre mindenképpen oda kell 
figyelni, mivel eszerint történik majd a főzés, mely alapján kerül kiszámlázásra az Önkormányzat 
részére havonta a számla. 
 
Matyó Anikó jegyző hozzátette, hogy abban az esetben, ha 9 óráig nem jelenti le az iskola vagy az 
óvoda a létszámot, úgy a gyerekek nem kapnak ebédet. Ez így elég durván hangzik, de muszáj a 
szabályokat betartani, mivel súlyos pénzekről van szó.  
 
Csonka Ferencné képviselő szerint a szülőkkel mindenképpen tudatni kell és írásban nyilatkoztatni 
őket, hogy vállalják, hogy a gyerekeket 9 óráig behozzák az óvodába. Az óvoda részéről ugyanis csak 
abban az esetben tudják leadni a konyha felé a létszámot, ha 9 óráig minden óvodás gyerek beér, 
ellenkező esetben a gyerek nem kap ebédet.  
 
Garamszegi Géza polgármester mivel több hozzászólás és javaslat nem volt, szavazásra 
bocsátotta a határozat javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
83/2012. (VII. 24.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Vác és Vidéke Kft. és Vácrátót Község 
Önkormányzata között közétkeztetés feladatellátása és konyha üzemeltetése tárgyában 
megfogalmazott vállalkozási szerződést megismerte és azt az elhangzott módosításokkal együtt 
elfogadja, továbbá felhatalmazza a polgármestert, hogy a vállalkozási szerződést megkösse a Vác és 
Vidéke Vendéglátó Kft. ügyvezetőjével, Kosztyán Attilával (székhely: 2163 Vácrátót, Dózsa Gy. u. 
32.). 
  Határidő azonnal   Felelős:  polgármester 
 
Garamszegi Géza polgármester kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy járuljanak hozzá, hogy 
Kosztyán Attila a Vác és Vidéke Vendéglátó Kft. ügyvezetője részt vehessen a zárt testületi ülésen. 
 
A Képviselő-testület egyhangú 7 igen szavazattal hozzájárult ahhoz, hogy Kosztyán Attila a Vác és 
Vidéke Vendéglátó Kft. ügyvezetője részt vegyen a zárt testületi ülésen. 
 
3./ Napirend: Tárgya: Enerin Zrt. és GRE-LUD Energetikai Kft. ajánlatának és szerződés 
tervezetének ismertetése  
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy 2001. évben 44.000 Watt volt az 
áramfogyasztás közvilágításnál, mely a korszerűsítés következtében 26.000 Watt-ra csökkent. A 
mostani korszerűsítéssel szintén csökkenteni lehetne a fogyasztást, az előzetes számítások szerint 
16.000 Watt-ra. Kérte a testület tagjait, hogy mondják el véleményüket a szerződés tervezettel 
kapcsolatban. Véleménye szerint jó lenne ha megvalósulna a közvilágítás korszerűsítés, de az azonnali 
inkasszó már nem igazán jó dolog. 
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Csonka Ferencné képviselő szerint nagyon jól hangzik a megtakarítás mértéke, de hosszú a futamideje 
a korszerűsítésnek. Az azonnali inkasszó pedig az Önkormányzat részéről elfogadhatatlan, ugyanis 
nagy bajba kerülhet miatta az Önkormányzat.  
 
Matyó Anikó jegyző hozzátette, hogy az előző korszerűsítésnél is volt inkasszó.  
 
Bolvári Attila képviselő szerint is az inkasszó jelenti a gondot az Önkormányzat szempontjából. 
 
Horváth Mátyás képviselő megkérdezte, hogy a korábbi korszerűsítésnek mennyi volt a futamideje? 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a korábbi korszerűsítés futamideje 10 év volt.  
 
Papp István alpolgármester megjegyezte, hogy most 6,5 évre kellene elköteleznie magát az 
Önkormányzatnak, mivel ennyi a futamideje a korszerűsítésnek.  
 
Wildmann Erika képviselő szerint összehasonlítási alapnak jó lenne egy másik ajánlatot is bekérni.  
 
Csonka Ferencné képviselő megjegyezte, hogy az inkasszó sajnos működik a mai világban, mivel 
minden cégnek az az érdeke, hogy a pénzéhez jusson.  
 
Horváth Mátyás képviselő szerint is jó lenne egy másik ajánlat összehasonlítási alapnak. 
 
Bolvári Attila képviselő megjegyezte, hogy az árak jók, melyek az ajánlatban szerepelnek. Másik 
ajánlatot nem fognak tudni kérni, mert utánajárt és nincs másik olyan cég, aki ilyen korszerűsítéssel 
foglalkozik a piacon. Azt is leellenőrizte, hogy az árak reálisak. 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel több hozzászólás és javaslat nem volt, szavazásra 
bocsátotta a határozat javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
84/2012. (VII. 24.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az Önkormányzat anyagi 
helyzetére való tekintettel nem köt szerződést az ENERIN ZRT-vel közvilágítás korszerűsítése 
tárgyában. 
 
  Határidő azonnal   Felelős:  polgármester 
 
4./ Napirend: Tárgya: Csatorna projektzáró jelentés ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a BMSK Zrt. megküldte a csatorna projektzáró 
jelentését, melyet benyújtott már a támogató felé is. Jelenleg még tart a nyomozás csatorna ügyben, 
ugyanis a BM  átadta az iratokat a Nemzeti Nyomozó Irodának vizsgálat céljából. A jelentésben sok 
hiba van, holott itt tévedni nem lehet, mivel 1% 59 millió Ft-ot jelent. A csatorna kapcsán kb. 900 
millió Ft kötbért kellett volna fizetnie a kivitelezőknek, de ettől a gesztor önkormányzat eltekintett, 
holott ezt nem tehette volna meg, mivel közpénzekről van szó. Ebben a dologban a társult 
önkormányzatoknak közösen kellett volna döntést hozniuk, mely döntést a gesztor csak végrehajthatta 
volna. A jelentésben 50 milliós többletmunka is szerepel. Korábban a bíróság megállapította, hogy 
sem a polgármester sem a jegyző nem vehetett volna részt a projektben, mivel összeférhetetlenség van 
a két tisztség között, de ez később mégsem számított, ugyanis Őrbottyán új testülete ismételten 
kinevezte a polgármestert a csatorna projekt vezetőjének. A jelentésben nem talál utalást az 1. számú 
mellékletre, az mégis a jelentés részét képezi, ez is furcsa a számára. A jelentés szerint milliárdokról 
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van szó, de ezek is csak úgy a levegőben röpködnek. A projekt vízjogi üzemeltetési engedéllyel a mai 
napig nem rendelkezik.  
 
Csonka Ferencné képviselő megjegyezte, hogy a jelentésben 20 % ÁFA-val számoltak csak, holott 
abban az időben volt 25 %-os ÁFA is, ennek utánanézett. 
 
A Képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel több hozzászólás és napirendi pont nem volt mindenki 
megjelenését megköszönte és az ülést bezárta.. 
 
 

Kme. 
 

 
 Garamszegi Géza      Matyó Anikó  
   polgármester                   jegyző 
 
 

Monori Szilárd 
jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
 


